
Vragen van het CDA aan wethouder Voorink over bomenkap Heuvellaan 50

Onderstaande vragen inzake de bomenkap Heuvellaan 50 wil ik morgen tijdens het onderwerp ‘vragen 
aan het college’ stellen in de commissie ruimtelijke ordening en wonen:

1. Heeft het college kennisgenomen van de brief d.d. 5 februari 2020 van de omwonenden Heuvellaan 
50 inzake de ‘ overtredingen bomenkap’?
2. Hoe taxeert het college de constatering van de door de bewoners ingehuurde bomeningenieur  dat er 
tenminste twee bomen zijn gekapt met een doorsnede van meer dan 30 cm op een hoogte van 130 cm? 

In de lijst met toezeggingen staat de toezegging om in gesprek te gaan met de omwonenden om de 
constateringen van de gemeente enerzijds en die van de omwonenden anderzijds naast elkaar te 
leggen, als afgedaan. Uit de toelichting blijkt dat er wel contact is geweest, maar dat er geen gesprek 
heeft plaatsgevonden. 

3. Is het college bereid om de bewoners alsnog actief uit te nodigen om in gesprek te komen over de 
bomenkap en de afwijkende resultaten van de inspectie van de gemeente en het onderzoek namens de 
omwonenden? 
4. Welke lessen trekt uit het college uit het ontstaan van dit verschil van inzicht college voor de 
toekomst? 

Het CDA,
Evert Jan Kruijswijk Jansen


